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רות פינס פלדמן: אנחנו בסופו של דבר, לצערי, פיון במערכה רחבה וגדולה, והדרך לפתור את

הבעיות כרגע עוברת בעזה. אני חושבת שתמיד יהיה לנו אשראי מארצות הברית כל עוד טראמפ

ומהלכים רואה שיש התקדמות  נדרש. כשהוא  מדוע הדבר  לו  להסביר  עלינו  הנשיא, אבל  הוא 

שנעשים, הוא ייתן לנו להמשיך לפעול. אם לא ישתכנע שיש בכך צורך, הוא ידרוש מאיתנו לחתור

לסיום. לדעתי זה מה שקורה כרגע.

זהו רגע היסטורי, שיהיו לו השפעות על תחומי הכלכלה, התעשייה, הטכנולוגיה – כולל כל נושא

הבינה המלאכותית. הרעיון הגדול הוא לסיים את הסכסוך בין היהודים למוסלמים, ולהכניס את

כל מי שאפשר לתהליך נורמליזציה. הסיפור של עזה מפריע לכך כרגע.

הראיון המלא התקיים בערוץ 14, בתאריך 01.07.2025.
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